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     … a máme tu nový rok, do ktorého Vám želám len to najlepšie, veľa
priateľov a dobrých ľudí vo Vašej blízkosti. Hneď v prvý deň roka sme 
sa spolu stretli na nádvorí obecného úradu, kde sme sa zabavili pri 
kultúrnom programe našej folklórnej skupiny a pozreli sme si nádher-
ný ohňostroj. 

     Začiatok januára bol hlavne o prianiach a stretnutiach so 
zaujímavými ľuďmi. Je neskutočné ako rád počúvam životné príbehy, 
ktoré sú tak rozdielné a zároveň majú spoločného menovateľa, a tým 
sú zážitky a krásne spomienky.                                        

     Zúčastnil som sa na viacerých výročných schôdzach a stretnutiach 
členov organizácií. Za všetky spomeniem posedenie speváckeho zboru
Fraňa Madvu ako aj porady so sociálnou a kultúrnou komisiou.. 
Predseda stavebnej komisie taktiež zvolal zasadnutie jeho komisie, na 
ktorom sa ani nestihli prebrať všetky témy a stretnutie budeme 
iniciovať opäť. V rámci tejto agendy je toho skutočne veľa a pre obec 
je každé rozhodnutie veľmi dôležité. Do územného plánu nám nechcú
zahrnúť všetky požiadavky, čo ma mrzí a pokúšame sa urobiť všetko, 
aby sme vyhoveli čo najviac žiadateľom. 

     Veľa času mi zabrala príprava referenda, ktoré sa konalo 21.1.2023,
ako už asi viete, v našej obci bola účasť 45,06 %. 

     Mailom som vyzval vodárenskú spoločnosť na riešenie ďalšieho 
postupu odkanalizovania našej obce. Stretnutie ohľadom kanalizácie 
sa uskutočnilo u nás na obecnom úrade a záver je jednoznačný – 
pripojiteľnosť 85%. Až potom sa zaháji proces stavebného povolenia. 

Január bol tiež mesiac príprav nových VZN obce, ktoré budú podkla-
dom pre ďalšie fungovanie v rôznych oblastiach. Čerpal som aj pár dní
dovolenky, ktoré som využil na lyžovačku. V rámci zmien územného 
plánu je dôležité zahrnúť všetko čo je pre rozvoj našej dediny nevy-
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hnutné. Venoval som sa príprave podkladov na preplatenie investície 
rozšírenia vodovodu na ul. S. Chalúpku. 

     27.1.2023 som sa zúčastnil na kultúrnom programe v telocvični 
základnej školy. Veľká pochvala a vďaka našim žiakom a pedagógom, 
ktorí nacvičili nádherné pásmo hudby, spevu a tanca..

     Prvý mesiac roka je za nami a bolo nám dopriate aj trochu snehu 
a chladnejších dní. Uvidíme, aká zima nás ešte čaká… 

                                                                                                           R.Š.


